

EXCESS OF LOSS POLICY

EVIDENCE OF COVER

INSURERS: QBE Underwriting Limited and other participating syndicates at Lloyd's of London¹

INSURED: ICM CAPITAL LIMITED

BENEFICIARIES: Customers of the Insured who satisfy the requirements for Claimants set out in the Policy.

ADDRESS: Dauntsey House, 4B Frederick's Place, London EC2R 8AB

POLICY PERIOD: From: 00:01 1st January 2017
To: 00:01 31th December 2017

COVER: In the event of the Insured's Default, that Loss to a Claimant which is caused by the failure of the Insured to meet its liability to that Claimant in respect of the Claimant's Covered Assets and excluding the Retention and subject always to the Exclusions stated in the Policy.

SUM INSURED: Up to GBP 1,000,000 per Claimant, subject to and in accordance with the limits and the terms and conditions of the Policy.

RETENTION: Minimum of GBP 50,000 per Claimant and if greater, an amount equal to all payments paid or due to the Claimant, from the FSCS, the Insured's Estate or any other source in respect of the Claimant's Loss.

IMPORTANT NOTES

1. This evidence of insurance is provided for information purposes only and confers no rights upon any person in possession of it.
2. This evidence of insurance does not amend, extend or alter the terms of the Policy or otherwise form part of the Policy.
3. The insurance afforded by the Policy is subject to all terms, exclusions and conditions of such Policy and, in particular, the Policy contains a number of important limitations on and exclusions to the provision of insurance under the Policy
4. The Insured and Beneficiaries are required to comply with certain obligations in order for a claim under the Policy to be valid.
5. In the event of conflict, the terms and conditions of the Policy shall prevail.
6. Capitalised terms in this document have the meaning set out in the Policy.
7. A copy of the Policy is available, on request from the Insured and should be reviewed by all parties who may be a beneficiary of the Policy.

Signed.......... Dated.....1st January 2017
Title.....SPACIE Underwriter.....

¹ Including but not solely: QBE, XL, Sompo Canopus, Arch



لويدز

بُوليصة تأمين تخطي الخسائر دليل التغطية التأمينية

شركات التأمين:	كيوبي إي للتأمين المحدودة والهيئات الأخرى المشاركة في لويدز أوف لندن ¹
المؤمن عليه:	أي سي إم كابيتال ليميتد
المستفيدون:	العملاء المؤمن عليهم الذين تتوافق فيهم شروط المُدعين المنصوص عليها في بُوليصة التأمين.
العنوان:	Dauntsey House, 4B Frederick's Place, London EC2R 8AB
الفترة المشمولة:	من الساعة 00:01 – 1 كانون الثاني/يناير 2017
بالتأمين:	وحق الساعة 00:01 – 31 كانون الأول/ديسمبر 2017
نطاق بُوليصة التأمين:	في حالة تعثر المؤمن عليه، بما يترتب عليه خسائر للمُدعي، بسبب عجز المؤمن عليه عن الوفاء بالتزامه تجاه المُدعي؛ فيما يتعلق بأصول المدعي المشمولة بالتأمين وباستثناء الاحتفاظ، وهرناً دوماً بالإستثناءات الواردة في بُوليصة التأمين.
مبلغ التأمين:	التأمين حتى مبلغ (1 000 000) مليون جنيه إسترليني لكل مُدعي، مع مُراعاة ووفقاً للقُيود والشُروط والأحكام الواردة في بُوليصة التأمين.
الاحتفاظ:	(50 000) خمسون ألف جنيه إسترليني لكل مُدعي، وفي حالة تجاوز المبالغ المُستحقة للمُدعي أو عليه، يتم استيفائها من صُندوق تعويضات العملاء أو الأصول المملوكة للمؤمن عليه أو أي مصادر أخرى تتعلق بخسائر المُدعي.

مُلاحظات هامة:

1. دليل التأمين المائل مُقدم لأغراض المعلومات فقط، ولا يمتنع أي حقوق لأي شخص يكون في حوزته.
2. دليل التأمين المائل غير معني بتعديل أو تمديد أو تغيير شروط أو شكل بُوليصة التأمين.
3. يخضع التأمين الذي تكفله بُوليصة التأمين لجميع الشُروط والأحكام والاستثناءات الواردة في بُوليصة التأمين: لا سيما القُيود الهامة والاستثناءات الواردة على بند التأمين الذي تُغطيه بُوليصة التأمين.
4. يتعين على المؤمن عليه والمستفيدين الامتثال لالتزامات مُحددة حتى يتسنى لهم تقديم مُطالبة صحيحة بموجب تلك الوثيقة.
5. في حالة نُشوب نزاع، يُغلب العمل بشُروط وأحكام بُوليصة التأمين.
6. الشُروط المكتوبة بخطٍ عريض في هذه الوثيقة تحمل ذات المعنى المنصوص عليه في بُوليصة التأمين.
7. يُتاح نُسخه من بُوليصة التأمين، وتُطلب من المؤمن عليه، ويتعين على جميع الأطراف الذين قد يستفيدوا منها مُراجعتها.

1 كانون الثاني/يناير 2017

التاريخ:

المُتعهد

التوقيع

اللقب

¹على سبيل المثال لا الحصر: كيوبي إي، و إكس إل، و سومبو، و كانوبيوس، و آرثش.